
Protokół Nr 5/25 

z posiedzenia doraźnej Komisji Statutowej 

w dniu 22 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Statutowej 

radnego Mateusza Rojka w godzinach od 1620 do 1650. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Sekretarz Powiatu Krystyna 

Olesińska oraz Adwokat Jarosław Dąbrowski. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 4/24 z posiedzenia dn. 12.12.2024 r. 

3. Analiza obowiązującego Statutu Powiatu Otwockiego przyjętego uchwałą Nr 

136/XVII/20 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 27 lutego 2020 r. pod kątem zgodności 

z obowiązującym prawem oraz potrzebami organizacyjnymi i proceduralnymi, a także 

przygotowanie propozycji niezbędnych i pożądanych zmian ww. zakresie – 

kontynuacja. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad. 1 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek zaproponował wprowadzenie do porządku 

posiedzenia punktu czwartego – zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatu Otwockiego. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

 

Głosowanie: jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”. 

 

Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia. 



2. Przyjęcie protokołu Nr 4/24 z posiedzenia dn. 12.12.2024 r. 

3. Analiza obowiązującego Statutu Powiatu Otwockiego przyjętego uchwałą Nr 

136/XVII/20 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 27 lutego 2020 r. pod kątem zgodności 

z obowiązującym prawem oraz potrzebami organizacyjnymi i proceduralnymi, a także 

przygotowanie propozycji niezbędnych i pożądanych zmian ww. zakresie – 

kontynuacja. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Otwockiego. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad. 2 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek poddał pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Głosowanie: jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”. 

 

Protokół Nr 4/24 z posiedzenia dnia 18.11.2024 r. został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. 3 

 Radna Bogumiła Więckowska zgłosiła wprowadzenie do § 32 ust. 1 zapisu dotyczącego 

obowiązku zawiadomienia radnych na 5 dni przed terminem planowanej komisji. 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek powiedział, że wcześniejsze zawiadamianie o 

posiedzeniu powinno być praktykowanym zwyczajem, natomiast taki zapis w statucie może 

ograniczać możliwość obradowania i podejmowania pilnych decyzji. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zwróciła uwagę, że termin 5 dni może okazać 

się zbyt długi, biorąc pod uwagę nagłą potrzebę zwołania komisji. 

Radna Bogumiła Więckowska zaproponowała następujące brzmienie § 32 ust. 1: 

„1. Przewodniczący komisji kieruje jej pracami, a w szczególności: 

1) ustala termin i porządek posiedzeń; 

2) zapewnia przygotowanie i dostarczenie członkom komisji 

niezbędnych materiałów; 

3) zwołuje posiedzenia komisji i powiadamia radnych na 3 dni robocze 

przed zwołanym posiedzeniem; 



4) kieruje obradami komisji przy odpowiednim zastosowaniu zasad 

określonych w § 13 – 16.” 

 

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek poddał pod głosowanie ww. zmianę. 

 

Głosowanie: jednogłośnie pozytywnie 7 głosami „za”. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Otwockiego wraz z wcześniej przyjętą 

zmianą. 

Głosowanie: jednogłośnie pozytywnie 7 głosami „za”. 

 

Ad. 5 

 Radny Jacek Czarnowski poprosił o wcześniejsze powiadamianie radnych o 

planowanych posiedzeniach komisji. 

 Radny Tomasz Wyglądała poprosił o wyrozumiałość w temacie materiałów na Komisję 

Budżetową, które wpływają późno z Zarządu. 

 Radna Bogumiła Więckowska zgłosiła, że pobocze ul. Kraszewskiego zostało 

zniszczone ze względu na zwężenie drogi. Samochody rozjeżdżają trawniki oraz tworzą 

koleiny. 

 Radny Michał Margielski poinformował, że zostanie wymienione podłoże, które będzie 

zapobiegać powstawaniu kolein. 

 Radny Jacek Czarnowski powiedział, że zawężenie dróg mimo spełniania wymaganych 

norm, utrudnia jazdę. Następnie ponownie zgłosił porzucony samochód na ul. Sikorskiego w 

Józefowie, który utrudnia wyjazd. 

 Radna Grażyna Kilbach podkreśliła, że usunięcie pojazdu przez policję jest 

czasochłonnym i trudnym procesem. 

 

Ad. 6 

 Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek podziękował wszystkim członkom za 

zaangażowanie i włożoną pracę. 

 

 



Na tym posiedzenie zakończono. 

 

         Przewodniczył: 

         Mateusz Rojek 

 

Sporządziła: 

Anna Karpińska 

 

 


